
Conclusies en afspraken

Van de vergadering van de commissie Fysieke Leefomgeving (FL)
van de Gemeente Oude IJsselstreek,

gehouden op woensdag 6 December 2017 om 20.00 uur in de DRU Cultuurfabriek te Ulft

Aanwezig: Jeanette Elstak, commissievoorzitter
Marco Looman, raadsgriffier
Dorien de Keyzer, commissiegriffier
---------
Lokaal Belang (GVS)
Ben Hiddinga
Erik Schieven
Gerrit Vossers

CDA
Sylvia Stuivenberg
Memet Tekinerdogan 

SP
Gerhard Kobus
Jan Vesters
Heini Peters

PvdA
Leo Espkamp
John Haverdil
Rob Wellink

D66
Arno Kock
Hayo Canter Cremers

VVD
Richard de Lange
André Rehé

College: Peter van de Wardt
Henk Hengeveld

Ambtelijk: Willem Hoeffnagel
Bob Konings
Popke Popkema

Afwezig met afmelding: Wiebe Keulen (VVD)

Afwezig zonder afmelding: overige leden 



Onderwerp
Aard bespreking

Opening en mededelingen

Afmeldingen, zie hierboven.

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen agenda
Besluitvorming
Een toezegging m.b.t. de memo over het centrum van Varsseveld wordt 
toegevoegd aan onderwerp 1. Woonvisie.

Onderwerp
Aard bespreking

Conclusies en afspraken vergaderingen d.d. 20 september en 8 november 
2017
Besluitvorming
Ongewijzigd vastgesteld. 

Onderwerp
Aard bespreking

Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
Bestuurlijke toezeggingen:

- Ontwikkeling Docks NL 1,2 - wordt afgevoerd
- Afvalstoffenverordening 2017 – wordt afgevoerd
- Duurzaamheidsagenda 2017 – wordt afgevoerd, aan de reden van 

afvoeren wordt ook het amendement dat op de begroting is vastgesteld, 
vermeld

- Voortgangsnotitie breedband – wordt afgevoerd
Actuele moties:

- “Duurzaamheid” en rondvraag D66 m.b.t. ‘Duurzaamheidsbeleid’ – 
wordt afgevoerd

- Parkeervoorziening Druk Industriepark – wordt afgevoerd
- Planologische ontwikkeling Varsseveld – wordt afgevoerd

Onderwerp
Aard bespreking

Inspreker: Bouwcontingenten Oude IJsselstreek/Netterden
Open gesprek
Arno Messing, directeur Hetter Bouw uit Netterden brengt de 
nieuwbouwmogelijkheden tot en met 2022 ter bespreking. De commissie stelt 
verhelderingsvragen.

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij de 
belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.

Onderwerp
Aard bespreking

1. Woonvisie
Politieke beraadslaging ter voorbereiding op besluitvorming

Veel partijen twijfelen nog over de Woonvisie. Zo werden er vragen gesteld bij 
de gevolgen als de Visie zal worden aangehouden, maar ook bij de gevolgen als 
de Visie zal worden aangenomen zoals deze nu is.
De memo over het centrum van Varsseveld wordt verder besproken bij de 
ingediende motie onder “overige onderwerpen ter bespreking”.
Toezeggingen: 

- Wethouder Hengeveld: zal uitzoeken hoeveel mensen er nu op een 
camping zitten en dus dringend een woning zoeken

- Wethouder Hengeveld: zal een overzicht naar de Raad sturen met 
cijfers over emigratie uit- en immigratie naar de gemeente

Advies commissie: de Visie kan als bespreekstuk naar de Raad.

Onderwerp
Aard bespreking

2. Duurzaamheidsleningen voor woningen en non-profitorganisaties
    Voorbereidende beraadslaging
Toezeggingen: 

- Wethouder Hengeveld: zal schriftelijk verheldering geven over de 
€1500,- afsluitkosten voor non-profit organisaties en de krediettoets.

- Wethouder Hengeveld: het is niet gelukt om een goede MKB regeling te 



realiseren voor de afgesproken datum zoals besproken in de 
Begrotingsraad. Hij streeft ernaar om in februari, maar in ieder geval 
voor de verkiezingen nog met een MKB regeling te komen.

Advies commissie: Voorstel kan in zijn huidige vorm als bespreekstuk naar de 
Raad

Onderwerp
Aard bespreking

3. WIFI4EU: informatie over kosten n.a.v. motie over dit onderwerp
     Informatieve beraadslaging
Toezeggingen:

- Wethouder Hengeveld: gaat kijken naar de voorwaarden voor 
inschrijving en naar de inschrijfdatum

- Wethouder Hengeveld: gaat in gesprek met de ondernemersvereniging 
over hun standpunt ten opzichte van het voorstel

Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken
Open gesprek
-

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking
Open gesprek
Concept motie PvdA en LB – Impuls voor Gendringen:

- zal in de fracties worden besproken

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag
Open gesprek
De heer Canter Cremers (D66) stelt vragen over rolstoelvriendelijke trottoirs.

- D66 uit zijn zorgen over de toegankelijkheid van sommige trottoirs voor 
rolstoelgebruikers en noemt hierbij voorbeelden. De heer Canter 
Cremers vraagt verheldering over het bestaande beleid en de 
mogelijkheden tot aanpassingen. 

- Wethouder Van de Wardt bespreekt deze punten in het kader van 
stappen de gezet worden m.b.t. inclusie in zijn geheel.

De heer Peters (SP) stelt vragen over de procedure m.b.t. het niet meer 
verstrekken van de papieren afvalwijzer.

Sluiting: 22:20 uur

Aldus vastgesteld door de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) in zijn openbare vergadering van 
6 juni 2018.

de commissiegriffier de voorzitter

Dorien de Keyzer Jeanette Elstak


